購買 112 年郵票冊抽獎活動

配合 112 年郵票冊 (精裝本、活百本)發行,特舉辦本活動。

一、活動期間:113年1月5日(星期五)至4月30日(星期二)。

二、活動辦法:

- (一)活動期間內,顧客於全國各地郵局、郵政博物館及中華郵政集郵電子商城 (https://stamp.post.gov.tw) 購買 112 年郵票冊 (精裝本或活頁本)1冊,即附 送抽 整序號卡 1 張。
- (二) 顧客依抽獎序號卡上的抽獎序號登錄「購買 112 年郵票冊抽獎活動」網頁, 每一抽獎序號僅能登錄網頁1次。
- (三)分3波抽獎,每一抽獎序號以得獎1次為限,未抽中者仍可參加下次抽獎, 越早購買中遊機會越多。
- 三、墨項內容:祥龍黃金鑄錠共66套,每套新臺幣2萬6.000元,總價值新臺幣 171 萬 6,000 元。

四、兌獎注意事項:

- (一) 本公司將寄發得獎通知單通知得獎者至郵局兌領,得獎人應持中獎之抽獎序 號卡及得獎通知單於兌獎期限內於全國各地郵局兌獎。
- (二) 兌領獎項期限均至113年6月28日(星期五)下午5時截止。

	抽獎名額	登錄期間	抽獎日期	公布得獎名單
第一波	30	113 年 1 月 5 日 (星期五) 至 113 年 2 月 17 日 (星期六)	113年2月21日 (星期三)	113年2月27日 (星期二)
第二波	18	113年2月18日(星期日) 至 113年3月25日(星期一)	113年3月28日 (星期四)	113年4月2日 (星期二)
第三波	18	113年3月26日(星期二) 至 113年4月30日(星期二)	113年5月6日 (星期一)	113年5月10日 (星期五)

五、其他詳情,請瀏覽本公司網站消息(http://www.post.gov.tw)

- ◆常148添印故宮玉器郵票





• 112 年郵票冊 (精裝本)





• 活頁本、精裝本專屬贈品







發售日期:民國113年1月5日

價:1. 臺灣及金門、馬祖地區:每冊新臺幣 1.500 元。劃撥函購 者應另加向裏郵資及封裝材料費 (詳見附註欄)。

> 2. 國外地區:每冊新臺幣 1.500 元 (美金 50 元), 郵資及封 裝處理費另計。

容:民國112年發行之特種、紀念郵票18套及專屬贈品一新年 郵票小全張樣張、新年郵票智歲版(內令新年郵票1套2枚) 及高山植物郵票 (第2輯)珍藏版 (內令「高山植物郵票 (第 2輯) 1套4枚)各1張,3者加印序號相同之流水編號, 並附活頁集郵卡及簡目。

樣:冊夾為暗紅色充皮紙裱膠套壓護角及湯金文字,另附暗紅色 加霧面處理立體紙匣,內含活頁卡 21 張 (含護卡套)。

寸:24.3×30.5(公分)

發售數量:30000冊

發售地點:全國各地郵局、郵政博物館及「中華郵政集郵電子商城」 (https://stamp.post.gov.tw) 均售。

為應集郵人士需要,製作「112年郵票册(活頁本)」1種,內含郵票如下:

- 1. 國民法官新制實施紀念郵票小全張 11. 臺 北 2023 第 39 屆 亞 洲 國 際
- 2. 李前總統登輝先生百年誕辰紀念 郵票小全張
- 3. 故宮古書郵票 二十四節氣 (春) 12. 臺北 2023 第 39 屆 亞洲 國際郵
- 4. 注音符號郵票 (第1輯)
- 6. 故宮古書郵票 二十四節氣 (夏)
- 7. 高山植物郵票 (第2輯)
- 8. 休閒活動郵票 (第1輯)
- 9. 臺北 2023 第 39 屆亞洲國際郵展 16. 注音符號郵票 (第 2 輯) 紀念郵票
- 10. 臺北 2023 第 39 屆 亞 洲 國 際 郵 展 18. 人 權 郵 票 郵票小全張-彩瓷展風華

- 郵展郵票小全張 SANRIO CHARACTERS
- 展郵票一藝寫寶島情
- 5. 臺灣近代作曲家郵票(112年版) 13. 臺北 2023 第 39 屆 亞洲 國際郵 展郵票一百蝶耀經典
 - 14. 彰化建縣三百年紀念郵票
 - 15. 寶島風情郵票 金門縣

 - 17. 新年郵票 (112 年版)

發售日期:民國113年1月5日

價:1.臺灣及金門、馬祖地區:每冊新臺幣 1.500 元。劃撥函購者應另加 句.裏郵資及封裝材料費 (詳見附註欄)。

2. 國外地區:每冊新臺幣 1.500 元 (美金 50 元), 郵資及 封裝處理費

窓: 1. 民國 112 年發行之 特種、紀念郵票 18 查及專屬贈品—新年郵票小会 張樣張、新年郵票賀歲版(內含新年郵票1套2枚)及高山植物郵 票 (第2輯)珍藏版 (內令「高山植物郵票 (第2輯)」1 套4枚) 各1張,3者加印序號相同之流水編號,以及相關說明與簡目。

2. 精裝本郵票冊冊身與郵票分開封裝,成組出售。郵票另以黑卡封裝, 句令郵票 66 村、小全張 7 張及專屬贈品 3 張。

寸:21.2×28.2(公分)

發售數量: 120,000 冊

發售地點:全國各地郵局、郵政博物館及「中華郵政集郵電子商城」 (https://stamp.post.gov.tw) 均售

為應集郵人士需要,製作「112年郵票冊 (精裝本)」1種。配合兔年主題,冊 **厘及册身封面以文字「吉」、「郵」、「魚」設計,吉郵有集郵的諧音,祝願吉祥** 之意;而免群填戲象徵開春萬物復甦的無限生機及寓意躍奔前程美意。內頁每套郵 票版面穿插精美圖片及發行首日郵戳、紀念郵戳圖案,搭配兼具知識與教育性的中 英雙語文字說明,並列郵票設計師名錄及其設計理念,值得珍藏。為提升烹點,於 「臺北 2023 第 39 屆亞洲國際郵展」期間發行之 5 套郵票郵票冊頁面特印製郵聲書 OR Code, 播描後即可聆聽國、臺、客、英語之郵票相關介紹。郵票及小全張圖案均 以原寸彩色印製,上貼雙層透明護郵膠片,方便集郵人士自行插置,增添收集趣味。 本郵票冊由自然光設計有限公司設計,中華彩色印刷股份有限公司印製。

附註:

割撥承購收取費用如下:

- 1. 劃撥函購郵票冊 (活頁本) 1 冊至 5 冊 , 另加郵資新臺幣 110 元 (郵政 3 號便 利箱); 6冊至10冊,另加郵資新臺幣220元(郵政3號便利箱),以此類推。
- 2. 劃撥函購郵票冊(精裝本)1冊至5冊,另加郵資新臺幣80元(郵政1號便利箱); 6冊至10冊,另加郵資新臺幣160元(郵政1號便利箱),以此類推。
- 3. 混合函購郵票冊 (活頁本及精裝本)者, 包裹郵資及封裝材料 費用比照1.收取。

◆ 常142添印水果郵票&常148添印故宮玉器郵票

幅:32×24(毫米) 發行日期:民國113年1月5日 票

全張枚數:100(10×10) 色:彩色 紙: 燐光郵票紙 法:平版

承 印 者:中央印製廠

度: 12½×13½

為應業務需要,添印105年1月28日發行之「水果郵票 (續)」面值1元,及111年1月12日發行之「故宮玉器郵票(續 3)」,面值20元。顧客如有需要,請向全國各地郵局洽購。



16,000,000



常 148.15 10.000,000

STAMP ALBUM 2023 STAMP YEARBOOK 2023

Lucky Draw for Purchase of Stamp Yearbook/Album 2023

This Post is offering a lucky draw promotion along with the release of its "Stamp Yearbook/Album 2023."

I. Event Period: January 5 (Friday), 2024 to April 30 (Tuesday), 2024

II. How to join:

- During the event, customers who purchase Stamp Yearbook/Album 2023 at the post office branches, Postal Museum or order on line at (https://stamp.post.gov.tw) will receive a lucky draw card.
- 2. Log in to the "Lucky Draw for Purchase of Stamp Yearbook/Album 2023" website and register. Each lucky draw card can only be registered once.
- 3. There will be 3 rounds of lucky draws. Every lucky draw card is limited to one win. Those who have not won the prize can still participate in the next lucky draw. The earlier the purchase, the more chances of winning the prize.

III. Prizes:

66 sets of "The Lucky Dragon Pure Gold Ingot." The cash value for each set is NT\$26,000, making a total of NT\$1,716,000 in all.

IV. Prize Redemption:

- 1. The Post will reach out to winners with a notification in the mail, to pick up their prize at a post office. You as prizewinner must present the lucky draw card, plus the notification from the Post when visiting the post office to claim the prize item.
- 2. All notification holders must claim their prizes before 5:00 PM, June 28 (Friday), 2024.

	Quota	Registration Period	Draw Date	Winners Announced
First	30	January 5 (Friday), 2024 to	February 21	February 27
Round		February 17 (Saturday), 2024	(Wednesday), 2024	(Tuesday), 2024
Second	18	February 18 (Sunday), 2024 to	March 28	April 2
Round		March 25 (Monday), 2024	(Thursday), 2024	(Tuesday), 2024
Third	18	March 26 (Tuesday), 2024 to	May 6	May 10
Round		April 30 (Tuesday), 2024	(Monday), 2024	(Friday), 2024

For more information, please visit our website at https://stamp.post.gov.tw.

Customer Service Hotline: 0800-700-365

Payment number: (04) 2354-2030 if you dial through a cell phone Orders from abroad for the above-mentioned items should be addressed to: Department of Philately, Chunghwa Post Co., Ltd.

No.55, Sec. 2, Jinshan S. Rd., Taipei City 106409, Taiwan (R.O.C.)

2025 19

Philatelic Bulletin

- STAMP ALBUM 2023/STAMP YEARBOOK 202.
- Additional Print of Fruits Postage Stamps
- Additional Print of Jade Articles from the Nationa Palace Museum Postage Stamps















◆ STAMP ALBUM 2023 (Loose-leaf Hardback)

First day of issue: January 5, 2024

Prices: 1. NT\$1.500 (An additional postage and service fee will be charged if it is acquired through the mail.)

2. NT\$1.500 or US\$50 for orders from abroad. (Postage and service charge are extra.)

Contents: Eighteen sets of postage stamps (66 stamps and 7 souvenir sheets) issued during the year 2023. Also included are 3 exclusive sheets. They are 1 specimen and 1 complimentary edition of New Year's Greeting Souvenir Sheet (Issue of 2023), and Alpine Plants Postage Stamps (II) Limited Edition which comprises 1 set of four stamps of Alpine Plants Postage Stamps (II). The complimentary edition of New Year's Greeting Souvenir Sheet (Issue of 2023) includes 1 set of two stamps of New Year's Greeting Postage Stamps (Issue of 2023). Each of the exclusive sheets bears the same serial number. Loose-leaf album page and catalogue page are also included.

Pattern: Plastic binder cover with dark red leatherette paper cover pasted with plastic foil. Inside the album are 21 loose-leaf stamp pages.

Size of the album: 24.3×30.5 (cm) Ouantity issued: 30,000 albums

Sales point: Post office branches throughout the country, Postal Museum and Postal Stamps Mall. (https://stamp.post.gov.tw)

The table of the album's contents is as follows:

- 1. The Implementation of Citizen Judges System Commemorative Souvenir Sheet
- 2. 100th Birthday of Former President Lee Teng-hui Commemorative Souvenir Sheet
- 3. Ancient Chinese Paintings from the National Palace Museum Postage Stamps 24 Solar Terms (Spring)
- 4. Mandarin Phonetic Symbols Postage Stamps (I)
- 5. Taiwan's Modern Composers Postage Stamps (Issue of 2023)
- 6. Ancient Chinese Paintings from the National Palace Museum Postage Stamps -24 Solar Terms (Summer)
- 7. Alpine Plants Postage Stamps (II)
- 8. Recreational Activities Postage Stamps (I)
- 9. TAIPEI 2023 39thAsian International Stamp Exhibition Commemorative Issue
 10. TAIPEI 2023 39thAsian International Stamp Exhibition Souvenir Sheet: Colorful Porcelain
- 11. TAIPEI 2023 39th Asian International Stamp Exhibition Souvenir Sheets: SANRIO CHARACTERS
- 12. TAIPEI 2023 39th Asian International Stamp Exhibition Postage Stamps: Taiwan in Literature
- 13. TAIPEI 2023 39th Asian International Stamp Exhibition Postage Stamps: Myriad Butterflies
- 14. The Formation of Changhua County 300th Anniversary Commemorative Issue
- 15. Taiwan Scenery Postage Stamps Kinmen County
- 16. Mandarin Phonetic Symbols Postage Stamps (II)
- 17. New Year's Greeting Postage Stamps (Issue of 2023)
- 18. Human Rights Postage Stamps

◆ STAMP YEARBOOK 2023 (Hardback)

First day of issue: January 5, 2024

Prices: 1. NT\$1.500 (An additional postage and service fee will be charged if it is acquired through the mail.)

2. NT\$1.500 or US\$50 for orders from abroad. (Postage and service charge are extra.)

Contents: 1. Eighteen sets of postage stamps (66 stamps and 7 souvenir sheets) issued during the year 2023. Also included are 3 exclusive sheets. They are 1 specimen and 1 complimentary edition of New Year's Greeting Souvenir Sheet (Issue of 2023), and Alpine Plants Postage Stamps (II) Limited Edition which comprises 1 set of four stamps of Alpine Plants Postage Stamps (II). The complimentary edition of New Year's Greeting Souvenir Sheet (Issue of 2023) includes 1 set of two stamps of New Year's Greeting Postage Stamps (Issue of 2023). Each of the exclusive sheets bears the same serial number.

2. The stamp yearbook and the attached postage stamps are packed separately.

Size of the yearbook: 21.2×28.2 (cm)

Quantity issued: 120,000 yearbooks

Sales point: Post office branches throughout the country, Postal Museum and Postal Stamps Mall. (https://stamp.post.gov.tw)

To meet stamp collectors' requirement, Chunghwa Post has issued a type of STAMP YEARBOOK 2023 (Hardback). There are three Chinese characters "吉," "郵," and "兔" on the covers of its envelope and body, symbolizing "good luck," "post," and "rabbit" (with "吉 #" being a homonym for "philately"). The jumping rabbits symbolizes bounteous vitality and bounding toward a bright future. Each yearbook page is printed with relative pictures, first day cancellations and commemorative cachets if any. Introductions of the stamp designers and their design beliefs are also listed. This yearbook is highly valued as a collectible. Pages of the five sets of stamps issued for the TAIPEI 2023 – 39th Asian International Stamp Exhibition include QR code linked to the captivating audio introductions. To tell the stories behind the stamps to the collectors. The patterns of stamps and souvenir sheets are colorfully printed on their original sizes and pasted with double transparent mounts thereon to facilitate collectors to insert their own. The vearbook was designed by KN Creative Design Co., Ltd. and printed by China Color Printing Co., Ltd.

◆ Def.142 Additional Print of Fruits Postage Stamps & Def.148 Additional Print of Jade Articles from the National Palace Museum Postage Stamps

First day of issue	January 5, 2024
Sheet composition	100 (10 × 10)
	Phosphorescent stamp paper
Printer	Central Engraving and Printing Plant
	32 × 24 (mm)
Process	Offset
Perforation	12½ × 13½

To meet business requirement, this Post has issued an additional print of the NT\$1 one of the "Fruits Postage Stamps (Continued)" issued on January 28, 2016 and the NT\$20 one of the "Jade Articles from the National Palace Museum Postage Stamps (Continued III)" issued on January 12, 2022. To purchase the relative philatelic products, please go directly to the post office branches.



Def 142.1 16,000,000



Def 148.15 10.000,000